
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 17. september 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Samrådsspørgsmål AT
Ministeren bedes redegøre for de afledte konsekvenser og virkninger i øvrige
erhvervsgrene og samfundet som helhed, når der sker reduktioner i slagtesvi-
neproduktionen i Danmark, jf. artiklerne ”Danish Crown truer med nye fyrin-
ger”, ”Venstre: Der er brug for handling nu” og ”Det har Danish Crown brug
for” i Børsen den 10. september 2014. Endvidere bedes ministeren redegøre
for, om det er ministerens vurdering, at der bør iværksættes flere konkurren-
ceforbedrende tiltag i primærproduktionen, når det tydeligvis desværre kan
konstateres, at den indgåede Vækstaftale for Fødevarer fra foråret 2014 ikke
er tilstrækkelig til mindst at fastholde antallet af slagtesvineleverancer i Dan-
mark,

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Mette Bock (LA).

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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